
Bestyrelsesmøde 
2023.08.23 klokken 17.00 – 20.00 
 

Afholdes på LBO 
 

 Punkter:  Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt 

2. 

 

Nyt fra ledelse og personale. 

(Elevrådet er endnu ikke etableret)   

 

Berit:  

Både børn og voksne er ved at finde tilbage i 

hverdagen. 

Sofie står lidt alene i Pluto, da det er en lille 

årgang, så der er ikke støtte på. 

31 børn i Mars, med Berit og Ea. De arbejder 

lidt i dele-hold, og er glade for deres 

samarbejde. 

Saturn – de er også godt på vej ind i en daglig 

struktur. Der har været knald på. 

Jupiter skal til Bornholm i uge 38. 

 

Lise: 

Kometen har været lidt svær for nogle børn, 

og en ren fornøjelse for andre. 

De voksne glæder sig til at Kirsten begynder 

at komme tilbage, og bliver en del af 

Kometens team. 

I resten af børnehaven er der en dejlig ro, og 

børnene øver sig i at være opdelte i to 

grupper. 

 

Josephine: 
SPARK – vi forventer næste møde i sep.  

Det vi endte med at have som fokus er vores 

kerneopgave for hele Landsbyordningen.  

Guidet af konsulent og erhvervspsykolog Kåre 

 var det kerneopgaven der gav bedst mening at 

arbejde ind i. Den røde tråd, det fælles ståsted. 

KVALid – Kvalitet i dagtilbud. Kursus med Cindy 

og Mathilde. 

Kvalid materialet ligger meget tæt op ad det 

materiale vi også har arbejdet med i forbindelse 

med det pædagogiske tilsyn.  

 



Stigning i børnetal – 58 børn juli ’24, til trods for 

et max på 55. Det falder til 38 pr 1/8, når vi 

sender den nuværende Komet i skole. 

Derfor mener vi godt vi kan rumme de ekstra 

børn. 

Forældresamtaler – Drøftet på p-møde, vi sender 

en invitation ud til alle forældre.  

Inkaldelser til diverse møder/samtaler bliver lavet 

som skabelon, så alle forældre ved hvad de kan 

forvente af den pågældende samtale. 

Stuepædagogerne sender selv invitationer ud. 

 

Per: 

Nye elever – blandt andet 3 til 0. klasse, så nu 

er de 11.  

I alt ser vi ind i 5 ekstra elever, hvilket ender 

ud i et samlet elevtal på 81. 

Ambitionen er at 0. klasse skal arbejde lidt 

sammen med Mars for, blandt andet. at 

kunne lave relationer på tværs. 

Mars og Saturn har to voksne på hele tiden. 

 

Der har været en hel engineering dag i uge 

32, sammen med Veng, Voerladegård og 

NES.  

Saturn får musikundervisning – Der kommer 

en fra kulturskolen og øver klaver med 

børnene 1 morgen hver uge. 

 

 

3. Evaluering af sommerferien 

- Hvor mange børn har der 

været mm. 

Data fra Aula i klub/SFO passer nærmest 100%. 

I dagtilbud har vi en oplevelse af, at forældre ikke 

er helt så gode til at overholde komme/gå 

tidspunkter. 

Josephine har dog lavet en venlig reminder med 

ferietilmeldingen for uge 42, at det er vigtigt 

tidspunkterne overholdes. 

 

Vi har snakket om, at i nogle af de uger hvor der 

er få børn, at vi har fælles-fælles pasning, med 

SFO/klub og dagtilbud sammen. 

Overvejelserne går på at lave et udvalg, der kan 

kigge ind i temaer/aktiviteter for sommerferien, 

så der er lidt for alle målgrupper. 

 



4.  Revision af bestyrelsens årshjul Dialogmødet: Tidligere var det for personale 

og trivselsrødder. 

Hvordan får vi fat i alle, mht tema? Sidste år 

var den skudt lidt forbi for dagtilbud. 

Lea laver et oplæg omkring hvad hun ville 

kunne holde foredrag om. 

 

Per retter direkte ind i dokumentet med 

bestyrelsens årshjul. 

5.  Status på økonomi  Hver af de tre afdelinger har hver deres 

budget. 

SFO/klub ser ud til at gå ud af året med et 

rigtig flot 0. 

Skolen har en god økonomi - vi står til at gå 

ud sf året med et lille overskud. 

Det bliver brugt penge på El-ting til nat/tek. 

Vi står med et overskud på små 300.000. 

Dagtilbud: 

Underskud på 280.000. 

Det er på baggrund af sygemeldinger. 

 

De møbler og inventar der skal bruges i 

dagtilbud, blandt andet til den nye stue, 

bliver pengene trukket på skoledelen. 

Det samme gør sig gældende for 

legeredskaber/legetøj mm. 

Skolen ønsker sig at kunne ansætte en ekstra 

lære til sommerferien ´24, hvilket vi tænker 

godt kan lade sig gøre med den måde 

økonomien ser ud på nu. 

Vi står dog med et barn der muligvis skal 

visiteres, hvilket kommer til at have 

indflydelse på økonomien. 

Men alt i alt, så ser det meget acceptabelt 

ud. 

6. Status på ny struktur i børnehaven 

 

Tydeligere kommunikation i situationer hvor der 

sker store ændringer for små børn. 



Forslag: En kvartalssnak med forældrene i 

stuerne?  

Stjernen og XX: 

Langsomt men sikkert fremad. 

 Børnegrupperne og de voksne der hører til er 

meldt ud, og den nye stue er næsten færdig – vi 

håber at kunne melde dato ud for ”rejsegilde” 

snart. Om det bliver en formiddagsting, kun for 

børnene, eller en forældreting er endnu 

uafklaret. 

Kometen:  

Kometen er glade for deres nye rammer. Der er 

sparring med PPR på læringsmiljø, og de har fået 

nogle gode, konkrete værktøjer de skal i gang 

med at arbejde med. 

Blandt andet skal de til at arbejde ud fra NEST-

principperne. 

7. Status personale Kirsten bliver tilknyttet Komet-stuen. Der 

kommer en opdatering ang. Opstart. 

Michelle starter op i vuggestuen, og havde første 

dag i uge 34. 

Ny medarbejder: samtaler i morgen og fredag. Vi 

har 3 kandidater til samtale. Jonas, Charlotte og 

Rasmus. 

Line: Langsom optrapning. Begynder så småt at 

overtage opgaver som varebestilling mm. 

 

8. Tema for bestyrelsens arbejde 

- På sidste møde inden 

sommerferien blev det 

foreslået, at vi måske skal 

finde en overskrift/et tema 

for bestyrelsens arbejde, så 

vi får skabt en rød tråd i 

vores indsats. 

- Hvilken vision har vi, hvad vil 

vi gerne være kendte for – 

hvad skal vi arbejde hen i 

mod? 

 

Efter et par år med udskiftninger på både 

ledelsespindene, og på gulvet. 

Der er momentum lige nu, både i skolen og på 

dagtilbudssiden vi skal lukrere på. 

 

Det giver god mening at arbejde ind i 

landsbyordningens mission, vision og ambition. 

 

Hvor er vores røde tråd? Hvad er det vi gerne vil 

profilere os på? 



9. Bestyrelsens årsberetning 

- Kommunikation på de 

kommende forældremøder 

Helle skriver årsberetning til dem der skal bruge 

den på tirsdag til forældremøde. 

(Samt den bliver sendt ud til de forældre der 

allerede har afholdt møde) 

10. Evt.  

11. Punkter til næste møde Forældrekommunikation i dagtilbud. 

 
 
 

Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer 
Bavnehøj  
  

Måned  Faste punkter  2023-2024 Årets punkter  

August onsdag 2023.08.23 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Årshjul revideres  

Bestyrelsen konstituerer sig 
(hvert andet år)  
  

September torsdag 2023.09.28 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Procesplan for arbejdet med 
nye principper 
Udvalg der kigger budget 
nedsættes 
  

Traditioner 
Nationale test + 
meddelelsesbogen 
Rekruttering af ny daglig leder 
Skolestruktur 

Oktober mandag 2023.10.30 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Trivselshandleplaner 
 

Arbejde med principper  
Forberedelse dialogmøde 
februar 
Opfølgning på dialogmøde 
med politikerne  
 

November tirsdag 2023.11.28  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Kontrakt 2022. Ledelsen 
fremlægger oplæg til ny 
kontrakt.  
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.   
”Rigets tilstand – økonomi” 
  

Skolestruktur 
 



December onsdag 2023.12.13 
  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Julefrokost, halvt møde  

Oplæg om CO-teaching forløb 
 

Januar torsdag 2024.01.18 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Ny skolestruktur: 
Sammenlæsning/aldersintegre
ret undervisning  
Forberedelse af dialogmøde 
februar.  
 

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og personale  
  
Årlig skoleudviklingssamtaler. 
 
Skolestruktur 
 

Februar torsdag 2024.02.22 
  

Dialogmøde med forældre 
og personale  
  

  

Marts mandag 2024.03.11 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Regnskab-budget fremlægges  
Evaluering af dialogmøde 
  

Forberede valg til bestyrelsen  
 
Opdatering på arbejdet med 
principper 
  

April tirsdag 2024.04.23 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Timefordelingsplan  

Info om pæd. tilsyn i dagtilbud  
 
Ny skolestruktur  
 

Maj onsdag 2024.05.22  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Fremlæggelse af det faglige 
udbytte med baggrund i de 
nationale test  
 

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed 
i dagtilbuddet 
   
  

Juni torsdag 2024.06.20 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Fremlæggelse af trivselsdata 
for skoledelen, elever.   
Ny temaer til det kommende 
skoleår.  
Navne sættes på medlemmer 
til næste skoleårs 
forældremøder.  
Ny skolestruktur  
 
 Sommerfrokost, halvt møde  
 

 

 



 
 


